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Styrelseprotokoll Svanskogens Golf, 2024-09-08            
 
Plats: Klubblokalen. 
 
Närvarande: Annika Locander, Jan Willner, Per Funke, Bengt Sjödahl, Sven-Rune Wiker,  
                       Conny Fridlund 
 
§ 1 Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 Dagordning föredrogs och godkändes. 
 
§ 3 Föregående protokoll föredrogs och godkändes. 

• Naturstigen frågan ligger nu på skolan. Karin och Agneta ska ta ny kontakt för 
att avtala tid Kvarstår till nästa möta 

• Stora green klipparen kommer att gås igenom av Reinholdsson.  
Ulf ansvarig för det. Kvarstår till nästa möte 

• Åtelkamerorna är monterade. Utvärdering skall ske till nästa möte 

• Skyddsnäten har påbörjats planering Presentation nästa möte vad som skall 
åtgärdas 

• Hänglås på nya bag boden är införskaffat. 

• Sponsorskylten på staketet framför klubbstugan är uppflyttad för bättre 
presentation. 

• Det skall skrivas ett formellt brev till arrendatorn, skidklubben och ridklubben 
om vad vi tänker med de ny hålen. Var dom ligger och hur fairway kommer att 
ligga. Bengt författar ett sådant brev. 

• Kontakten med VBU för planering av de nya hålen kommer att ske före nästa 
möte. Ulf ansvarig 

 
§ 4 Ekonomi 
 Annica meddelade att vi hade 264+1 betalande medlemmar vid dags dato. 

Ekonomin ser god ut och vi ligger bra till mot budget där även greenfee budgeten har 
uppnåtts med 1300 greenfee gäster. 

 
 
§ 5 Rapporter  
 Det var inga rapporter inkomna 
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§6 Arbetsmiljö 

Följande redovisning om arbetsmiljön 

 Yttermiljö: 

Incidenter/Tillbud 0st 

Olyckor 0st 
 

Arbetsmiljö: 

Incidenter/Tillbud 8st Nära bollträff 2st Maskin incidenter 

Olyckor 0st. 
 
 

§ 7 Inkomna skrivelser  
Killarna som jobbat med bevattningen Bobo och Terje meddelade att det hade varit 
stora läckor på följande platser: 
Kopplingar mellan bana 1 och bana 9 
Kopplingar mellan bana 2 och bana 4 
Kopplingar mellan bana 5 och bana 6 
Läckage kranen vid 5ans gul tee samt läckage i gammal koppling på samma ställe 
Läckage vid röd tee på bana 6 
Allt ovanstående är åtgärdat och i drift utan läckage 
Rengöring av spridare munstycken kommer att ske löpande.  

 Hela bevattningssystemet är ny klart och i drift 
Bra jobbat! 

  
§8 Övriga frågor 
 

• Allmänt har klubben för lite frivilliga som vill hjälpa till med arbetet i 
Svanskogens Golfklubb. 
 
Jan Willner presenterade en lista på allt som han har gjort under året för att få 
saker o ting att fungera vilket överstiger med råge vad en enskild medlem ska 
behöva göra. Ett exempel kört iväg och krattat/samlat ihop 51 bilsläp med 
kottar, barr och ris. 
I dagsläget är det 85-90% styrelsen dom driver golfklubben och dom vill gärna 
ha ett annat liv än att bara vara vid golfklubben i tid o otid. 
Problemet är att om det bara är styrelsen som styr allt så försvinner känslan av 
vara med i en klubb och få sin röst hörd. Som det är nu så blir allt vad styrelsen 
gör och säger och ingen medverkan av medlemmarna. 
Men om inte medlemmarna vill göra något så har vi snart ingen klubb kvar om 
vi inte höjer medlemsavgiften till höga nivåer så vi kan anställa personal som 
gör jobbet. 
Annat exempel är spelresultat, sammanställning samt införande på hemsidan 
Det är ca 1-1,5 timmar per speltillfälle i efterarbete med sammanställning 
dessutom ca 0,5-1tim för införande på hemsidan. Detta sker vecka ut och 
vecka in totalt 6 – 10timmar i veckan bara för det. Sen tillkommer övrig tid 
med uppdatering av hemsida och Facebook. 
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• Styrelsen beslöt att öppna bag boden v37. Först till kvarn får en plats 
Anmälan till Sven-Rune Wiker. Kostnad 400kr/år betalning i år gäller  
även för 2025 
 

• Till nästa år så måste det till en bättre samordning av speltider i de olika 
grupperna. Nu slutar vi helt olika tider Herrgolf 2ggr till, Medlemsgolf 5ggr till. 
 

§ 9 Nästa möte 
 Nästa möte är den 6 Oktober 2024, kl. 14.00. 

Plats: Svanskogens klubblokal 
 
§ 10 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
       

Bengt Sjödahl   Jan Willner 
 Sekreterare   Mötes Ordförande 


